
Asiakasneuvosto, elokuu 2023  Pöytäkirja 
 

Aika: 22.8.2023 klo 14.00 

Paikka: E-talo, palvelukeskus 

Läsnä: Pirjo Tuominen, asiakas  
Raimo Anttila, asiakas 
Kaija Rantalainen-Huber, asiakas 
Kaarina Oinonen, asiakas 
Maria Halonen, vastaava ohjaaja, puheenjohtaja 
Tuula Sillanpää, sosiaaliohjaaja, sihteeri 

 
Poissa:  Timo Kyllönen, asiakas 

 

1. Hyväksyttiin edellinen kokousmuistio. 
2. Palvelukeskuksen esihenkilö Sanna Akpan esittäytyi ja asiakasneuvoston jäsenet 

esittäytyivät. 
3. Keskusteltiin ruokapalveluista, joista todettiin, että ruoka on muuttunut 

mauttomampaan suuntaan. Toivottiin, ravintopäällikkö Eeva Käyhtyä vierailemaan 
palaveriin. 

4. Kaarina toi terveisiä Olavi Juvoselta, jolla on kolmen hengen soittoryhmä ja he 
olisivat halukkaita tulla esiintymään Kustaankartanoon. Kaarina kertoi, että 
Maunulanseudun eläkkeensaajat saattavat tarvita syksyn jälkeen uusia tiloja ja 
voisivat olla kiinnostuneita Kustaankartanon tiloista. 

5. Keskusteltiin kuntosalin ruuhkautumisesta. Todettiin, että H-talo on menossa 
remonttiin, joten sieltä ei voi ottaa lisävuoroja palvelukeskukselle. Kerrottiin 
liikennevalo -järjestelmästä, jonka fysioterapeutit tekevät syksyn aikana ja josta 
näkee kuntosalin käyttöasteen ja milloin on ruuhkaisinta. Mainittiin, että kuntosalille 
on lisätty yksi naisten ja miesten ryhmä toiveen mukaan. 

6. Tulevia tapahtumia: Kierrätyspäivä 31.8., Soppapäivä 6.9., Koiranäyttely 7.9., 
katsottiin tulevat perjantaikahvila -aiheet.  Äly ja väläys -teemasta perjantaisin 
pidettiin ja toivottiin sitä syksylle lisää. Mainittiin uusi leivontaryhmä, joka alkaa 
perjantaiaamupäivisin. Avoimet ovet 15.9., jossa myös asiakasneuvosto 
esittäytymässä perjantaikahvilassa. Mainostettiin asiakkaiden paperi- ja käsitöistä 
tehtyä näyttelyä Kartanoravintolassa. 

7. Keskusteltiin Kaupunkibulevardista, joka aloitetaan Käpylästä ja tulee lähelle 
Kustaankartanoa. Halutaan Kustaankartano virallisesti suojelukohteeksi ja 
asiakkaista aktiiviset ovat tekemässä suojelusta hakemusta. Kerrottu, että 
Sydäntalo poistuu bulevardin tieltä ja on pelko, että Kustaankartanokin jää 
bulevardin alle. Mainittu, että talon johdolta ei ole tullut tällaisesta tietoa. Toivottiin, 
että johtaja Sanna Numminen tulisi käymään ryhmään. 

8. Keskusteltiin viestinnästä. Mainittiin Oulunkyläinen lehti, johon voisi laittaa 
palvelukeskuksesta tietoa. Todettu, että Kustaankartanon oma lehti ei ole 
asiakkaille niin tuttu. Kehuttiin, että kirjasto on hyvä.  

9. Ehdotettiin Kirkon ja kartanoravintolan yhteistyön lisäämistä, kun Oulunkylän kirkko 
puretaan vuonna 2025. 

10. Linkki, tästä löytyy asiakasneuvostojen pöytäkirjat. 
11. Seuraava kokous 26.9.2023 klo 14.00 

 

https://www.hel.fi/fi/paatoksenteko-ja-hallinto/osallistu-ja-vaikuta/kehita-kaupunkia/palvelukeskusten-asiakasneuvostot#palvelukeskusten-asiakasneuvostojen-kokousmuistiot

